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Οδυσσέας Κωνσταντινόπουλος 
Ε’ Αντιπρόεδρος 

Βουλευτής Αρκαδίας – ΠΑΣΟΚ - Κίνημα Αλλαγής 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

Προς:  Τον Υπουργό Υγείας 

ΘΕΜΑ: Θα παρέμβει για να αντιμετωπίσει τα επαναλαμβανόμενα δείγματα 
αναποτελεσματικής λειτουργίας των ασθενοφόρων του Κέντρου Υγείας  Μεγαλόπολης; 

Έχω θέσει με τον πιο επιτακτικό τρόπο και επανειλημμένως τα προβλήματα με τις ελλείψεις 
προσωπικού στις δομές της πρωτοβάθμιας φροντίδας υγείας και του ΕΣΥ, του Νομού Αρκαδίας 
ζητώντας την αμεσότερη και αποτελεσματικότερη παρέμβαση της πολιτικής ηγεσίας του 
Υπουργείου Υγείας.  

Ειδικότερα στην αρ.πρωτ.: 44283/16.10.2024 απάντησή σας στην αριθμ.6365/23.08.2024 
ερώτησή μου ενημερώσατε ότι υπηρετούν ένας (1) μόνιμος υπάλληλος και τρεις (3) επικουρικοί 
(1 ΔΕ Οδηγών, 2 ΔΕ Πληρωμάτων Ασθενοφόρων), ήτοι 4 υπηρετούντες έναντι 6 οργανικών 
θέσεων, και ότι υπάρχει μία (1) δεσμευμένη θέση κλάδου ΔΕ ΠΛΗΡΩΜΑΤΩΝ ΑΣΘΕΝΟΦΟΡΩΝ 
για την επικείμενη προκήρυξη 882 θέσεων από τον ΑΣΕΠ. Επιπλέον μας ενημερώσατε ότι το 
Κέντρο Υγείας Μεγαλόπολης διαθέτει δύο (2) ασθενοφόρα, το ΚΗΗ8937 που επιχειρεί κανονικά, 
ενώ το ΚΤΥ1675, το οποίο παρουσίασε βλάβη στον κινητήρα και βρισκόταν στην αντιπροσωπεία 
από 12/7/24. 

Με αυτά τα δεδομένα υποστηρίξατε ότι «γίνεται αντιληπτό ότι η 6η ΥΠΕ σε συνεργασία με το 
Υπουργείο Υγείας έχει προβεί στις προβλεπόμενες ενέργειες για την ενίσχυση με προσωπικό» 
μεταξύ άλλων, του Κέντρου Υγείας Μεγαλόπολης, παρόλο που με την ερώτηση μου σας είχα 
θέσει 2 περιστατικά (εκ των οποίων των οποίων το ένα είχε μάλιστα μοιραία κατάληξη) στα 
οποία το Κέντρο Υγείας Μεγαλόπολης δεν κατάφερε να διαθέσει ασθενοφόρο και χρειάστηκε η 
συνδρομή ασθενοφόρου από την Τρίπολη. 

Το περασμένο Σάββατο 22 Μαρτίου 2025, σύμφωνα με δημοσιεύματα σε τοπικούς 
ενημερωτικούς ιστότοπους της Αρκαδίας, ηλικιωμένη γυναίκα που τραυματίστηκε από 
μηχανάκι σε τροχαίο ατύχημα στην κεντρική πλατεία της Μεγαλόπολης, λόγω έλλειψης 
διαθέσιμου οδηγού στο Κέντρο Υγείας Μεγαλόπολης, αναγκάστηκε να περιμένει αρκετή ώρα 
την επέμβαση ασθενοφόρου από την Τρίπολη που στη συνέχεια τη μετέφερε στο Παναρκαδικό 
Νοσοκομείο. 

Δεδομένων των ανωτέρω ερωτάται ο κ. Υπουργός Υγείας: 

1. Επιβεβαιώνετε την παρέμβαση ασθενοφόρου από την Τρίπολη για τον τραυματισμό 
ηλικιωμένης γυναίκας στο κέντρο της  Μεγαλόπολης το Σάββατο 22.2.2024; 

2. Αν ναι, γιατί δεν μπόρεσαν για ακόμη μια φορά να ανταποκριθούν τα ασθενοφόρα και τα 
πληρώματα του Κέντρου Υγείας Μεγαλόπολης και πόσος χρόνος χρειάστηκε για να φτάσει 
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το ασθενοφόρο από την Τρίπολη στο σημείο του ατυχήματος και να μεταφέρει το θύμα στο 
Παναρκαδικό Νοσοκομείο; 

3. Έχει διορθωθεί και είναι πλέον λειτουργικό το ασθενοφόρο ΚΤΥ1675; 
4. Συνεχίζουν να είναι 4 (2+2) οι υπηρετούντες οδηγοί και πληρώματα ασθενοφόρων έναντι 6 

οργανικών θέσεων στο Κέντρο Υγείας Μεγαλόπολης; 
5. Σε ποια φάση βρίσκεται η διαδικασία κάλυψής της δεσμευμένης θέσης κλάδου ΔΕ 

ΠΛΗΡΩΜΑΤΩΝ ΑΣΘΕΝΟΦΟΡΩΝ από την προκήρυξη 882 θέσεων από το ΑΣΕΠ που 
μνημονεύσατε στην 44283/16.10.2024 απάντησή σας; 

6. Θεωρείτε ότι με τις ενέργειες που αναφέρετε στην 44283/16.10.2024 απάντησή σας έχετε 
εξαντλήσει όλες τις δυνατές ενέργειες ενίσχυσης της λειτουργίας των ασθενοφόρων και των 
πληρωμάτων του στο Κέντρο Υγείας Μεγαλόπολης; 

7. Μπορείτε να απαντήσετε, έστω και τώρα, στο αναπάντητο ερώτημα της προηγούμενης 
ερώτησής μου, αν τελικά θα υλοποιηθεί η εξαγγελθείσα, από την προηγούμενη πολιτική 
ηγεσία του Υπουργείου Υγείας, ενσωμάτωση με το ΕΚΑΒ των οδηγών / πληρωμάτων 
ασθενοφόρων των Κέντρων Υγείας και να διαβεβαιώσετε ότι η πρωτοβουλία αυτή θα γίνει 
με τρόπο που θα βελτιώσει την προστασία των συμπολιτών μας; 

Ο Ερωτών Βουλευτής 
 
 
 

Οδυσσέας Κωνσταντινόπουλος 




